
 
 
 
Interpellation till ordförande i Kommunstyrelsen angående IT-säkerhet för 
Askersunds kommun 
 
 
Dagligen rapporteras det i media om IT-attacker mot olika datasystem både hos 
myndigheter och hos företag. Det torde inte vara någon djärv gissning att det hänger 
ihop med kriget i Ukraina och att Ryssland ligger bakom. Vår kommuns 
verksamheter är ett sannolikt mål för sådana attacker och det vore naivt att tro att 
inte även vi kommer att drabbas.  
 
För att man ska minimera effekterna av en IT-attack måste man riskbedöma inte 
bara själva systemen utan även verksamheterna som använder sig av dem. Vi 
måste också vidta åtgärder för att trygga och säkerställa att vi klarar att sköta våra 
verksamheter såsom hemtjänst och omsorgen på våra särskilda boenden vid en 
eventuell IT-attack - en IT-attack som kan slå ut exempelvis digitala journalsystem, 
telefonväxlar, elförsörjning och vattenverk. 
 
 
Med hänvisning till ovanstående önskar vi  svar på följande frågor: 
 
Har kommunen riskbedömt sina IT-system? 
 
Har kommunen riskbedömt sina verksamheter utifrån risken för IT-attacker? 
 
Har kommunen genomfört något arbete för att minimera identifierade risker? 
 
Har kommunen några handlingsplaner om identifierade risker skulle inträffa? 
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